



# PLANCK HARMONY

27 NOVEMBER at 3 P.M.

IN THE AUDITORIUM OF MAX  
PLANCK INSTITUTE FOR  
NUCLEAR PHYSICS

**MAKE YOUR OWN ADVENT WREATH!**  
FOR THE CRAFTING EVENT PLEASE REGISTER WITH THE  
[MPIK INTERNATIONAL OFFICE](#)  
OR WITH THE [WELCOME CENTRE](#) OF UNIVERSITY HEIDELBERG



## Mittwoch, 27. November 2024

### Adventskranzbasteln

*Eine Veranstaltung vom Welcome Centre gemeinsam mit Max-Planck-Institut für Kernphysik*

- **Wann:** 15 Uhr, Eröffnung mit dem Auftritt vom neu gegründeten MPIK-Chor *Planck Harmony*
- **Was:** Basteln von Adventskränzen - Materialien werden zum großen Teil zur Verfügung gestellt. Sie können aber gerne eigene Deko mitbringen
- **Wie:** Waffeln, Glühwein, Kaffee und Tee machen die Atmosphäre noch gemütlicher
- **Wo?** - Hörsaal im Bibliothekengebäude von Max-Planck-Institut für Kernphysik Saupfercheckweg 1, 69117 Heidelberg
- **Na, gut!** Bitte anmelden:  
a) Am International Office (MPIK)  
b) am Welcome Centre Uni HD

University of Heidelberg  
Welcome Centre for visiting scholars  
Seminarstr. 2, room 141, 69117 Heidelberg  
Phone: +49-(0)6221-5412757  
Email: [welcomecentre@zuv.uni-heidelberg.de](mailto:welcomecentre@zuv.uni-heidelberg.de)  
<https://portal.zuv.uni-heidelberg.de/welcomecentre/veranst.aspx>

## Wednesday, 27th November 2024

### Making Christmas Wreaths

*One networking event of the Welcome Centre together with Max Planck Institute for Nuclear Physics*

- **When:** 3 p.m., opening with the freshly founded MPIK-Choir *Planck Harmony*
- **What:** Marking Christmas Wreaths - Most of the materials will be provided. Please feel free to bring own decoration.
- **How:** Waffels, mulled wine, coffee and tea will create a cozy atmosphere
- **where** - Auditorium in the library of the Max Planck Institute for Nuclear Physics Saupfercheckweg 1, 69117 Heidelberg
- **OK, then!** Please register:  
a) at International Office (MPIK)  
b) at Welcome Centre Uni HD

Max-Planck-Institut für Kernphysik  
International Office  
Saupfercheckweg 1, 69117 Heidelberg  
Phone: +49-(0)6221-516-355  
Email: [internationaloffice@mpi-hd.mpg.de](mailto:internationaloffice@mpi-hd.mpg.de)  
<https://terminplaner.dfn.de/zMcNIAvLDLDpoWI3>